
Technische vragen
Van : VVD, Kevin de Jonge
Datum vraag : 6 februari 2022
Onderwerp : Invoering Ja-Ja sticker

Datum antwoord : 7 februari 2022

Vragen:

1. Wat is de verwachte duurzaamheidswinst met deze maatregel?
2. Waarom worden alle verwachte kosten gedekt uit de afvalstoffenheffing, terwijl het 

hier gaat om een verduurzamingsmaatregel?
3. In hoeverre heeft een digitaal systeem (InMijnBus) invloed op de nut en noodzaak 

van de Ja-Ja sticker (https://www.ad.nl/economie/digitaal-systeem-vervangt-nee-ja-
sticker-op-de-brievenbus~a023df9d/)

4. Zijn er mogelijke juridische consequenties, bijvoorbeeld door rechtszaken door 
reclame-aanbieders? Zo ja, wat zijn deze consequenties en hoe reëel zijn deze? Zo 
nee, waarom niet?

Antwoorden:
1. Op basis van de, door de VNG opgestelde, Milieutool zal een invoering van de Ja-Ja 

sticker in Gouda leiden tot een jaarlijkse besparing van circa; 194.600 kg materiaal, 
3.229.400 MJ energie, 3.770 liter water en 169.500 kg CO2.

2. Omdat de te maken kosten in relatie staan met de hoeveel (huishoudelijk)papierafval. 
3. De invoering van een Ja-Ja sticker ondersteund het gemeentelijke beleid op gebied 

van afvalvermindering. Momenteel is er nog geen juridische basis voor het InMijnBus 
systeem.

4. Er zijn verschillende rechtszaken aangespannen tegen gemeenten die de Ja-Ja 
sticker invoerde. De Hoge Raad heeft de voorgestelde variant voor Gouda van de 
sticker toegestaan. De verwachting is dat er geen verdere rechtszaken volgen.
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